
Protokół Nr 38/10 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 14 kwietnia  2010 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00   
 Zakończenie posiedzenia godz.930    

Posiedzenie komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący Komisji  Bronisław Jurec ,który
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W  posiedzeniu  udział  wzięli  członkowie  komisji  zgodnie  z  listą  obecności  stanowiącą
załącznik do protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy
Makowski i w części posiedzenia  Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym komisja
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O  terminie  posiedzenia  członkowie  komisji  zostali  powiadomieni  pisemnie  otrzymując
materiały .  
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 30 kwietnia  2010 r. 
4.Ocena realizacji budŜetu gminy za rok 2009
   Opinia komisji 
5.Wniosek komisji w sprawie udzielenia  (nie udzielenia ) Wójtowi Gminy absolutorium 
    z tytułu wykonania budŜetu za rok 2009
6.Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
   Gospodarki Wodnej w 2009 r.
   Opinia komisji na sesję 
7.Sprawy róŜne 
8.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  37/10  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący  komisji  odczytał  projekty  uchwał  przygotowane  pod  obrady
najbliŜszej sesji , komisja je przeanalizowała , otrzymując odpowiedzi na pytania ,
uwagi czy wątpliwości i zaopiniowała jak niŜej :
- projekt  uchwały Nr XXXVII/301/10 w sprawie zatwierdzenia „ Planu Odnowy 
  Miejscowości Poczernin „   gmina Stargard Szczeciński 
Wójt Gminy – poinformował o niewielkich błędach pisarskich w planie odnowy .Błędy
zostały   nansione w projektach uchwał radnych , a dotyczyły  dat  relizacji niektórych
zadań .
Radny Edward Lutyński  – zaproponował ,aby w tych miejscach  gdzie wymieniane są
źródła  pozyskiwania środków , źródło  PROW  wykreślić i zapisać  środki unijne.  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowła pozytywnie .  
– projekt uchwały Nr XXXVII/302/10  w sprawie zmiany Uchwał dotyczących
zatwierdzenia „ Planu odnowy Miejscowości  Grzędzice „ gmina Stargard Szczeciński –
komisja projekt  uchwały zaopiniowała pozytywnie,
-projekt uchwały Nr XXXVII/303/10 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. oraz
zmiany  wydatków na programy realizowane ze środków pochodzących z budŜetu
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Unii  Europejskiej  ,    niepodlegających zwrotowi   środków z pomocy udzielanej  przez
państwa  członkowskie   (  EFTA)   oraz  innych  środków  pochodzących     ze  źródeł
zagranicznych niepodlegających zwrotowi  
Skarbnik Gminy omówiła w/w projekt uchwały .
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .
Ad.4
Przewodniczący  komisji  zaproponował,  aby  w  formie  dyskusji  przeprowadzić
rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za rok 2009 .
Radna Ewa Domańska powiedziała,Ŝe nie wnosi uwag i pytań do sprawozdania z
wykonania budŜetu gminy za 2009 rok .
Zabierając  głos  radny  Edward  Lutyński  powiedział  ,Ŝe  sprawozdanie  zostało
sporządzone rzetelnie i wyczerpująco opisane .
Kolejno  radny  powiedział  ,Ŝe  chciałby  zweryfikować  pozycję  dotyczącą
wynagrodzenia  za doręczenie decyzji podatkowych .Pytanie radnego  dotyczyło
tego, czy  są zawarte umowy zlecenia z sołtysami , którzy są radnymi ?   
Następnie  radny  odnosząc  się  do  sprawozdania  zapytał  się  o  wysokość
wynagrodzenia przeznaczonego dla osób  , które  otrzymały to wynagrodzenie za
obsługę  projektu „ Integracja społeczna w powiecie stargardzkim „ , a zapytanie
radnego  dotyczyło jakie  to są  osoby ?
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe są to osoby pracujące w Gminnym Ośrodku Pomocy
Społecznej , a środki na wynagrodzenie pochodziły z projektu .
Kolejno  radny  powiedział  ,Ŝe  chce  poznać  listę  osób  ,  którzy  otrzymali
wynagrodzenie za obsługę tego projektu .
Skarbnik  Gminy  Wiesława   Łoch   odnosząc  się  do  pytania  w  sprawie  umów
odpowiedziała ,Ŝe były zawarte umowy z trzema radnymi będącymi sołtysami i
poinformowała o wysokości otrzymanych kwot . 
Decyzję o zwarciu umowy zlecenia z radnymi podjął wójt gminy poinformowała
skarbnik i zgodnie z niektórymi  interpelacjami przepisów w tej sprawie, nie jest
naruszeniem prawa  wykonywanie prac publicznych w tym zakresie . 
Radny Edward Lutyński  –  powiedział  ,Ŝe kaŜdy wydatek środków niezgodny z
przepisami  jest  naruszeniem  prawa  czyli  nieprzestrzeganiem  dyscypliny
finansowej.  Art.  24 d ustawy o samorządzie gminnym mówi ,Ŝe Wójt nie moŜe
powierzyć  radnemu  gminy  wykonywania  pracy  na  podstawie  umowy
cywilnoprawnej  i  w  tej  sprawie  są  wyroki  NSA ,  które  mówią  Ŝe  nie  wolno
zawierać umów, kończąc  wypowiedź radny zaznaczył, Ŝe jest to dla niego wielce
naganne . 
Skarbnik Gminy m.in. powiedziała ,Ŝe w tej sprawie są róŜne opinie i na pewno
radny nie ponosi Ŝadnej sankcji z tego tytułu .
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  Pani  Anna Ładniak udzieliła
odpowiedzi na zapytanie radnego Edwarda  Lutyńskiego dotyczące otrzymanego
wynagrodzenia   osób odsługujących  projekt  „  Integracja  społeczna w  powiecie
stargardzkim „ .
Następnie przewodniczący komisji  zapoznał członków komisji  z  opinią dwóch
pozostałych komisji odnośnie  wykonania budŜetu gminy za rok 2009 i dodał , iŜ są
to opinie  pozytywne .
Po rozpatrzeniu przez  komisję rewizyjną  sprawozdania  rocznego z wykonania
budŜetu gminy za rok 2009, przewodniczący podał  do protokołu opinię  komisji
przyjętą w głosowaniu ( dwoma głosami „za”i 1 głosie „wstrzymującym się „ ) w
brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Rewizyjna po rozpatrzeniu sprawozdania rocznego   z wykonania budŜetu
gminy   za  2009  rok   i  zapoznaniu  się  z  opinią  komisji  gospodarki  mienia
komunalnego i budŜetu oraz opinią komisji socjalno – porządkowej i oświaty , 
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pozytywnie  zaopiniowała wykonanie budŜetu Gminy Stargard Szczeciński za 2009
rok .
Ad.5
Przewodniczący komisji  odczytał pełną treść Wniosku Komisji Rewizyjnej Rady
Gminy  Stargard  Szczeciński  z  dnia  14  kwietnia  2010  r.  w  sprawie  udzielenia
Wójtowi Gminy Stargard Szczeciński absolutorium z tytułu wykonania budŜetu  za
2009 rok .
Komisja w/w wniosek przyjęła 2 głosami „za” przy jednym głosie „ przeciw” .
Wniosek został podpisany i zgodnie z obowiązującymi przepisami zostanie wysłany
do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie , celem zaopiniowania.  
Projekt uchwały Nr XXXVII/300/10 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania
budŜetu  za  rok  2009  jak  poinformował  przewodniczący  -jest  za  udzieleniem
absolutorium, zgodnie z wnioskiem komisji .      
Ad.6
Przewodniczący komisji poprosił o uwagi bądź pytania do otrzymanej informacji
dotyczącej realizacji wykonania budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska
i Gospodarki Wodnej za 2009 r.
Członkowie komisji uwag i pytań do w/w informacji nie złoŜyli . 
Wobec powyŜszego przewodniczący komisji podał do protokołu opinię komisji w
brzmieniu ja k niŜej : 
Komisja Rewizyjna zapoznała się z informacją dotyczącą wykonania budŜetu
Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska   i  Gospodarki  Wodnej  za  2009
r..przyj ęła informacj ę nie zgłaszając uwag i pytań . 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu .
Ad.7
Radny Edward Lutyński powiedział,Ŝe obecnie na placu budowy w Małkocinie jest
zero  postępu  przy  pracach  budowlanych  ,  iŜ  ruch  praktycznie    zamarł  .  Jest
ustalony  harmonogram  prac  i  jak  twierdzi  radny  po  harmonogramie  widać
opóźnienie  prac .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe z tego co  przedstawił gminie  wykonawca , trwa
wycena  i  rozliczenie  się  z  podwykonawcą  ,  jest  biegły  ekspert  .  Według
oświadczenia  Pana Prezesa ograniczenia w pracach nie ma Ŝadnego i dotrzymane
będą terminy umowy .
Wójt dodał ,Ŝe jeŜeli nie dotrzymają terminów i nie rozliczą się z podwykonawcą to
moŜe nastąpić rozwiązanie umowy .
Radny  Edward  Lutyński-  zapytał  się  czy  podwykonawca  nie  powinien  być
wymieniony z nazwy w umowie .
Skarbnik Gminy odpowiedziała ,Ŝe po wygranym przetargu  wykonawca dopiero
szuka podwykonawcy i wtedy wiadomo jego  nazwę .
Wójt Gminy jeszcze raz wyjaśnił ,Ŝe według oceny szefa firmy  nie ma Ŝadnych
zagroŜeń w dotrzymaniu terminu .
Radny Edward Lutyński  –  powiedział  m.in.  ,Ŝe chciałby aby Wójt  Gminy jako
inwestor ocenił czy nie ma opóźnień w pracach , bo według radnego powinna być
juŜ wstawiona stolarka , a jej nie ma .
Przewodniczący komisji  poruszył  temat  na  czasie  ,  a  mianowicie  jakość   prac
związanych  z  łataniem dziur  w  drogach  .   Przypomniał  o  drodze  gminnej  do
Witkowa i jej remoncie. 
Wójt Gminy – przypomniał ,Ŝe część  tej drogi jest gminna , ale część tej drogi
administracyjnie naleŜy do  miasta . 
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Ad.8
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Bronisław
Jurec podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .

Protokołowała :                                                                     Przewodniczący Komisji
Z. Stoczkowska                                                                         Bronisław Jurec
Data sporządzenia :                                                               Data podpisania : 
2010.04.14                                                                             2010.…................ 
   


